
Schriftelijke vragen art. 33

Toelichting:
1. Agenda vragen (art. 34) zijn alleen bedoeld voor vragen over punten die op de agenda staan. 
2. Schriftelijke vragen (art. 33) zijn vragen die niet bedoeld zijn voor punten die op de agenda staan.
3. Voor de overzichtelijkheid uw vragen in de daarvoor bestemde vakken plaatsen.  

Indiener: Gemeentebelangen Berkelland – Diane Kuenen
Datum indiening vraag: 4 juli 2022
Datum verzending antwoord: Klik of tik om tekst in te voeren.

Onderwerp: onderhoud grasveldje nabij de school ICK De Berkel in Rekken
In de jaarstukken 2021 is op pagina 26 onder kopje kwaliteit (het volgende opgenomen:
 
Kwaliteit
Binnen de bebouwde kom is de eerste slag gemaakt in het omvormen van gazons naar ecologisch beheer, 
oftewel bloemrijk gras. In Eibergen, Neede en Beltrum zijn grote gedeelten omgevormd. In totaal is in 2021 acht 
hectare gazon omgevormd naar bloemrijk gras.
In 2022 volgen de andere kernen.
Het gaat om de gazons die breder dan 3 meter zijn, en geen functie hebben als speelveld.
De eerste meter langs voet- en fietspaden wordt wel als gazon gemaaid.

Het grasveld aan de Den Borgweg/De Lindevoort ligt voor de school ICK De Berkel in Rekken. Het grasveld 
wordt dagelijks gebruikt, tijdens de pauze van de school, voor sport en spel. 
Jaarlijks tijdens het Rekkensfeest wordt dit veld ook gebruikt om de corsowagens te laten zien aan alle inwoners 
en Nederlandse en Duitse gasten in het dorp. 

Vraag:
Het grasveld bij de ICK school De Berkel in Rekken wordt dagelijks gebruikt als speelveld, tijdens de pauzes en 
de gymles. Toch wordt dit grasveld slechts twee maal per jaar gemaaid. Het gras staat dan tot wel een halve 
meter hoog, waardoor er niet goed meer kan worden gespeeld/gesport.
Kunt u aangeven wat de reden is dat het maaien niet vaker kan plaatsvinden, het gaat hier immers om een 
speelveld.

Antwoord (in te vullen door college):
[Typ hier]

Vraag:
Is het mogelijk om het maaibeleid voor het speelveld voor de ICK school De Berkel in Rekken aan te passen 
zodat het regulier wordt meegenomen in het maaiprogramma. 
Zo ja, op welke termijn kan dit plaatsvinden, is dat mogelijk voor de start van het nieuwe schooljaar?. 
Zo nee, wat is de reden dat dit niet mogelijk is?

Antwoord:
[Typ hier]

Vraag:
Op welke manier houdt u de raad hiervan op de hoogte?
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